
МІНІСТЕРСТВО ОСВІТИ І НАУКИ УКРАЇНИ ТАВРІЙСЬКИЙ ДЕРЖАВНИЙ 

АГРОТЕХНОЛОГІЧНИЙ УНІВЕРСИТЕТ 

ІМЕНІ ДМИТРА МОТОРНОГО 

 
05 квітня 2023 р. 

ПРОТОКОЛ 

м. Запоріжжя 

 
№_1_ 

 

розширеного засідання робочої групи освітньо-професійної програми 

«Харчові технології» першого (бакалаврського) рiвня вищої освiти за 

спецiальнiстю 181 «Харчові технології» галузi знань 18 «Виробництво 

та технології» (квалiфiкацiя: бакалавр з харчових технологій) 

 

Головуючий - гарант ОП «Харчові технології», д.т.н., професор Марина 

СЕРДЮК 

Секретар – к.б.н., доцент Любов ЗДОРОВЦЕВА  

Присутні: члени робочої групи у т.ч. д.т.н., професор Олеся ПРІСС., к.т.н., 
доцент Аліна КУЛИК, начальник відділу якості ТДВ 

ВЕСЕЛІВСЬКИЙ МОЛОКОЗАВОД Олена КОСТРИЦЬКА, студент 

спеціальності 181 «Харчові технології» Таврійського державного 
агротех-нологічного університету імені Дмитра Моторного 

Ангеліна БИЗОВА 

Запрошені: директор українсько-іспанського ТОВ «Урожай», директор і 

засновник ТОВ «Майстерня пончиків» Олексій ПУЧКОВ, декан 
факультету агротехнології та екології Ірина ІВАНОВА 

 

Всього 8 осіб 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Обговорення напрямків оновлення діючої освітньо-професійної 
програми «Харчові технології» першого (бакалаврського) рiвня вищої освiти 

за спецiальнiстю 181 «Харчові технології» галузi знань  18 «Виробництво та 

технології». 
2. Обговорення результатів моніторингу опитування стейкхолдерів щодо 

якості ОП та освітнього процесу, а саме роботодавців, академічної спільноти 

та здобувачів вищої освіти. 

СЛУХАЛИ: по першому питанню гаранта ОПП «Харчові технології» 
Сердюк Марину Єгорівну щодо оновлення діючої освітньо-професійної 

програми «Харчові технології» першого (бакалаврського) рiвня вищої освiти 

відповідно до вимог оновлених нормативних документів: Положення про 
освітні програми ТДАТУ (http://www.tsatu.edu.ua/nmc/wp-

content/uploads/sites/52/polozhennja-pro-osvitniprohramy-v-tdatu-2023-

02.03.23.pdf) , а також оновленням складу робочої групи, зміною переліку 

компонент ОП в навчальному плані. 
ВИСТУПИЛИ:  

http://www.tsatu.edu.ua/nmc/wp-content/uploads/sites/52/polozhennja-pro-osvitniprohramy-v-tdatu-2023-02.03.23.pdf
http://www.tsatu.edu.ua/nmc/wp-content/uploads/sites/52/polozhennja-pro-osvitniprohramy-v-tdatu-2023-02.03.23.pdf
http://www.tsatu.edu.ua/nmc/wp-content/uploads/sites/52/polozhennja-pro-osvitniprohramy-v-tdatu-2023-02.03.23.pdf


1. Іванова Ірина Євгенівна з представленням детального аналізу вказівок 

щодо розробки навчальних планів та робочих навчальних планів на 

2023-2024 навчальний рік для підготовки фахівців на денній формі 

навчання за першим (бакалаврським) рівнем вищої освіти в 
Таврійському державному агротехнологічному університеті імені 

Дмитра Моторного та результати опитування стейкхолдерів, зокрема: 

необхідності формування навичок soft skills у здобувачів вищої освіти, 

особливо в умовах дистанційного навчання; організація виробничої 
практики; розширення географії баз практик, тощо 

ВИРІШИЛИ: Прийняти до відома представлену інформацію. 

2. Прісс Олеся Петрівна з пропозицією підсилити увагу освітнім 
компонентам, які спрямовані на забезпечення інтегральної 

компетентності. У зв’язку з цим було запропоновоно ввести до переліку 

основних освітніх компонент дисципліну ОК2 «Соціо-політичні студії», 

натомість ОК «Філософія» вивести з переліку основних компонент та 
перенести до вибіркових компонент. 

Робоча група обговорила скореговану ОП та навчальний план з 

оновленим переліком обов’язкових та вибіркових освітніх компонент 
освітньо-професійної програми.  

ВИРІШИЛИ: врахувати зазначені вище пропозиції Олесі ПРІСС. 

СЛУХАЛИ: по другому питанню доповідь Любові ЗДОРОВЦЕВОЇ  про 

результати моніторингу опитування стейкхолдерів та необхідність оновлення 
за отриманими результатами. 

Результатом доведення до відповідних груп респондентів моніторингу 

їх опитувань та обговорення з ними пропозицій щодо підвищення якості 
освіти стало формулювання висновків у відповідних аналітичних звітах. 

ВИСТУПИЛИ: 

Сердюк Марина Єгорівна щодо пропозицій стосовно збільшення  

практики в лабораторіях на факультеті АТЕ та кількості годин на практики, а 
також проведення екскурсій та відміни індивідуального навчання зазначила, 

що, нажаль, в умовах існуючих реалій урахувати ці пропозиції неможливо. 

Проте, вони будуть враховані після завершення війскових дій в Україні та 
повернення до лабораторій на базі ТДАТУ в м.Мелітополі.  

ВИРІШИЛИ: врахувати зазначені вище пропозиції Марини СЕРДЮК. 

ВИРІШИЛИ: прийняти до уваги зазначені вище пропозиції та 

рекомендації щодо підвищення якості освітньої програми при впровадженні її 
в освітній процес та представити проєкт освітньо-професійної програми 

«Харчові технології» першого (бакалаврського) рiвня вищої освiти на розгляд 

випускової кафедри. 

 

Головуючий засідання, 

гарант ОП                                                                                  Марина СЕРДЮК 

 
Секретар засідання                                                                                                       Любов ЗДОРОВЦЕВА 

 


